
 

 

 

 

 

 

 

 

Αθήνα, 23 Απριλίου 2021  

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 

Θέμα : «Η κυβέρνηση λειτουργεί τιμωρητικά απέναντι στους κτηνοτρόφους εκτροφείς βοοει-

δών»  

 

 Πριν από μερικές ημέρες υπογράφηκε η Υπουργική Απόφαση υπ. αριθ. 373/100642, με την 

οποία καθορίστηκαν τα ποσά της συνδεδεμένης ενίσχυσης για τους κτηνοτρόφους εκτροφείς βοοει-

δών. Δυσάρεστη έκπληξη αποτέλεσε το γεγονός ότι φέτος η ενίσχυση πέφτει ακόμα και κάτω ακόμα 

κι από τα περσινά ποσά ανά ζώο, ενώ το συνολικό κονδύλι για τους περίπου 8000 κτηνοτρόφους 

εκτροφείς βοοειδών παρουσιάζεται μειωμένο κατά 42.000 ευρώ. Την ίδια στιγμή, και παρά τις δια-

βεβαιώσεις του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, τα βοοειδή δεν έχουν ενταχθεί 

ακόμα σε καμία έκτακτη ενίσχυση στήριξης για την αντιμετώπιση της κρίσης του κορονοϊού, παρόλο 

που η αγορά του βόειου κρέατος έχει βυθιστεί στην κρίση εξαιτίας της αναστολής της λειτουργίας 

πολλών συνδεδεμένων με αυτή κλάδων της οικονομίας.  

 

Επειδή είναι απαράδεκτο να μειώνεται διαρκώς η στήριξη στην εκτροφή βοοειδών.  

 

Επειδή η εγκατάλειψη του συγκεκριμένου κλάδου θέτει συνολικά σε κίνδυνο την διατροφική επάρ-

κεια και ποιότητα της χώρας.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός :  

 

1. Γιατί μειώθηκε η συνδεδεμένη ενίσχυση στους κτηνοτρόφους εκτροφείς βοοειδών;  

2. Γιατί δεν έχει προχωρήσει ακόμα η ένταξη του συγκεκριμένου κλάδου στα μέτρα ενί-

σχυσης από τον κορονοϊό;  
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3. Πότε θα καταβληθεί η συνδεδεμένη ενίσχυση, με δεδομένο ότι σύμφωνα με δηλώσεις 

των αρμοδίων Υπουργών δεν αναμένεται καμία εκταμίευση πριν από το Πάσχα;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

Κυριακή Μάλαμα  

 




